
Привіт, мене звати Цвик Софія. 

Я студентка 31-М групи. Вступивши до 

Комунального закладу вищої освіти «Вінницький 

гуманітарно - педагогічний коледж», я зрозуміла, 

що важливою ланкою під час навчання  буде 

активна участь у студентському житті нашого 

навчального закладу. Заходи, які щорічно 

проводились Студентською радою коледжу,  

надихали мене на подальший розвиток у цій сфері. 

Моя головна мета - це розвиток творчого, 

наукового та інтелектуального потенціалу 

талановитих студентів. Повертаючись до плану 

розвитку Студентської ради, я не збираюсь 

зупинятися на досягнутому а, намагатимуся: 

1) Активно вести роботу зі студентами-першокурсниками, долучати їх 

до активного студентського  життя. 

2) Продовжувати організацію традиційних заходів, які вже щорічно 

організовує Студентська рада, та створювати нові із залученням 

студентів-першокурсників. 

3) Заохочувати студентів до участі у науковій діяльності шляхом 

проведення індивідуальних консультацій, лекцій. 

4) Створити волонтерський сектор, який буде займатися організацією 

благодійних заходів для підтримки ЗСУ, відвідуванням дитячих 

будинків та співпрацею з благодійними фондами міста. 

5) Створити систему допомоги студентам, які мають проблеми у 

навчанні, шляхом організації взаємодопомоги, залучення студентів-

відмінників. 

6) Продовжувати активно розвивати соціальні мережі коледжу. 

7) Координувати роботу студради гуртожитків, проводити спільні 

заходи з метою умов проживання. 

Я розумію, що багато інших завдань стоїть переді мною, як перед кандидатом 

на пост голови Студенської ради коледжу, але в майбутньому їх легко буде досягти з 

допомогою злагодженої роботи Студентської ради та за підтримки студентів, 

викладачів та адміністрації. 


